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U skladu sa clanom I87a Poslovnika Skupstine Crnc Gore, predsjedniku Vlade Crne Gore
gospodmu Milojku Spajicu. postavijam sljedece

POSLANICKO PK'ANJE:

Uvazeni gospodine Spajicu,

V kojojjefaziprojekat izgradnje Mosta tui Bojani koji 6e povezati Ulcinj i Veiipoju, da lije
tompogledii napravljen neki napredak odnosno da lije maglasen konacniprojekat sa
Albanijom i kada ce poceti zvanicni radovi?

Obraziozenje;

Polazeci od sirokog javnog interesa za izgradnju Mosta na Bojani koji ce povezati ne samo dva
grada, vec dvije veoma posjecene lunslicke deslinacije, postavljamo Vam pitanje u vezi sa
napretkom realizacije ovog projekta jer ne vidimo da se preduzima bilo kakva konkretna akcij
tom pravcu. ^

Prema mformacijama kojima irenutno raspolazemo. Most na Bojani, koji je kao projekat
piornovisala prethodna vlast, imao je avgust 2024. godine kao rok zavrsetka radova, gdje bi
izgiadnj^^mostarazdaijina izmedu.Utcinja i Velipoje skratiia na samo jedan kilometar
primjer tamdaljenost je trenutno'H efllomeira!

Kako je najavijivala prethodna Vlada, most ce spojiti 34 kilometra pjeSCanih plaia koje godiSnje
posjeti oko 530.000 turista, sto predstavija izuzetnu turisticku vrijednost i ogromnu privrednu
prihku 1 stoga je interesovanje ljudi veliko, a svako daije odlaganje ovog projekta bi
predstavljalo znacajan ekonomski i turisticki nedostatak. Takode, obavijetoi smo daje za ovai
projekat u kapitalnom budzetu za 2025. godinu opredijeljeno 10 miliona eura i smatramo da bi
gradani 1 cjelokupno javno mnjenje trebalo sto prije da znaju da li ce ideja izgradnje Mosta na
Bojani bill realizovana tokom 2025. godine, nadam se bliskoj saradnji sa Albanijom li realizaciji
Ligovora Crne Gore 1 Albanije koji je ratifikovala I ova Skupslina.
Odgovor tra2im i u pisanoj formi.
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POSLANICKO PITANJE

U kojoj je fazi projekat izgradnje mosta na Bojani koji ce povezati Ulcinj

i Velipoju, da li je u tom pogledu napravljen neki napredak, odnosno da

li je usaglasen konacni projekat sa Albanijom i kada ce poceti zvanicni
radovi?

ODGOVOR

Uvazeni poslanice ^obi,

Hvaia vam na tom pitanju jer je povezana Crna Gora, kako unutra, tako

i prema susjedstvu i svijetu, imperativ ove Vlade.

Kada je ii pitanju izgradnja medudrzavnog mosta preko rijeke Bojane,
podsjeticu da je Sporazum izmedu Vlade Crne Gore i Savjeta ministara

Republike Albanije o ovom poslu potpisan u februaru 2023. godine.

Nakon toga, Vlada je, na sjednici 29. decembra 2023. godine, utvrdila

Predlog zakona o potvrdivanju ovog Sporazuma i dostavila ga Skupstini
Crne Gore radi dalje procedure.

Zakon je stupio na snagu 20. marta 2024., a Sporazum 21. aprila iste

godine. Zakonom o izmjenama i dopunama Zakona o budzetu Crne Gore



za 2024. godinu, u okviru sredstava opredijeljenih u Kapitalnom

biidzetu IJprave za saobracaj, za aktivnosti izgradnje mosta preko

rijeke Bojane - novi prelaz prema Albaniji, planirana sii sredstva za

izgradnju novog mosta duzine 150 metara i pristupne saobracajnice

duzine dva kilometra, kao i za usluge strucnog nadzora i eventualne

potrebe eksproprijacije. Na ovaj nacin stvorene su zakonske

pretpostavke za pocetak reaiizacije ovog projekta, nakon sto se

kompletira tehnicka dokumentacija, u skiadu sa medunarodnim

sporazumom izmedu Crne Gore i Albanije.

Dodatno, Predlogom Zakona o budzetu Crne Gore za 2025. godinu, koji
je Vlada usvojila 15. novembra, i koji je u skupstinskoj proceduri,

takode je planiran projekat "Izgradnja mosta preko rijeke Bojane - novi

prelaz prema Albaniji", ukupne procijenjene vrijednosti 10 miliona

eura. Realizacija ce biti utvrdena u skiadu sa procedurama i uslovima

finansiranja koji proisteknu na osnovu medunarodnog sporazuma sa

susjednom Albanijom.

Napominjem da je za realizaciju ovog projekta potrebno da se usvoji

Prostorni plan Crne Gore, sto uskoro ocekujemo.

S postovanjem,
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